

Styrelsemöte

Tid: 2016-05-10 kl. 17:15-19:00

Plats: S7

Närvarande: Amanda Jönsson, Johanna Nyrén, Johanna Lenhammar, Isa Welander, Julia Wistrand, Hanna Falk och Felicia Hedström.

Dagordning

1. **Mötet öppnas**
2. **Godkännande av arbetsordningen**
3. **Val av sekreterare och justerare**
4. **Inlägg av övriga frågor**
5. **Fastställande av dagordningen**
6. **Minutrundan**
7. **Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet**
8. **Ordförande UU**
9. **Ordförande SU**
10. **Ordförande NLU**
11. **Ekonomiansvarig**
12. **Sponsansvarig**
13. **Medlemsansvarig**
14. **Informationsansvarig**
15. **Styrelseordförande**
16. **Diskussionspunkter**
 - 16.1 **Fördelning P-riks verksamhetsbidrag**
 - 16.2 **PiLS spons-revidering i policyn/klädbidrag**
 - 16.2 **Marknadsföring av styrelsen HT16**
17. **Hjälpa till HR-dagen**
18. **Externa organisationer**
19. **Kalendern**
20. **Övriga frågor**
 - 20.1 **PiLS avtalsbrott**
 - 20.2 **Försäljningspris väskorna**
 - 20.3 **Nomineringar BVG:s SU-grupp**
21. **Åtgärdslista**
22. **Nästa möte**
23. **Mötet avslutas**

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Johanna Nyrén

Justerare: Amanda Jönsson

Dagordning

1. Mötet öppnas

Vice ordförande Isa Welander öppnar mötet.

2. Godkännande av arbetsordningen

Mötet godkänner dagordningen.

3. Val av sekreterare och justerare

Mötet väljer Johanna Nyrén till sekreterare och Amanda Jönsson till justerare.

4. Inlägg av övriga frågor

20.1 PiLS avtalsbrott

20.2 Försäljningspris väskorna

20.3 Nomineringar BVG:s SU-grupp

16.2 Marknadsföring av styrelsen HT16

5. Fastställande av dagordningen

Mötet fastställer dagordningen.

6. Minutrundan

Vissa har varit lite sjuka och på semester, men överlag mår alla bra!

7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet

Alla: Utvecklingen av PULS med integreringen av frikurser. Hur skall vi arbeta i framtiden med event så att vi minskar bortfall, att de ej krockar, samt få en bättre spridning över terminerna. Hur skall vi arbeta med intern marknadsföring?

Isa och Johanna L: förslag av ytterligare pengar till PULS-väskan.

Elin: Maila HR-dagen och PAmp angående fördelningen av verksamhetsbidraget.

Johanna N: Ta fram en visionsplan för att integrera nya frikurser i hela sektionen.

Alla: Planera in ett diskussionsmöte.

8. Ordförande UU

Tagit kontakt med ekonomföreningen Tutopia angående ekonomikurserna.

Deltagit i AMO-projektet.

Börjat lite smått på visionsplaneringen för frikurserna.

9. Ordförande SU

Möte med PiLS angående policyrevidering.

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Johanna Nyrén

Justerare: Amanda Jönsson

10. Ordförande NLU

Har varit sjuk.

11. Ekonomiansvarig

Möte med PiLS.

Bokfört med Sofia i PiLS.

Arbetar med sedelväxlingen.

12. Sponsansvarig

Beställt väskor, kommer till picknicken om allt går som det ska!

Beställt faddertröjor till P Amp.

Möte med SthlmUPs näringslivsansvarig.

Möte med Johanna L.

Beställt mat till case-kvällen.

För dialog med KK angående samarbete.

Skrivit kontrakt med ny samarbetspartner: Studybuddy!

13. Medlemsansvarig

Möte med Simon om sektionsrummet.

Förslag till PULS vägg i sektionsrummet.

Planerat inhandling av möbler, etc.

14. Informationsansvarig

Arbetsbeskrivningar.

Hur styrelsen skall gilla inlägg på Facebook.

15. Styrelseordförande

Mailat om verksamhetsbidragen.

VB behöver hjälp med att uppdatera kravprofiler, senast 19 maj.

HR-dagen behöver hjälp under deras dag.

16. Diskussionspunkter

16.1 Fördelning P-riks verksamhetsbidrag

Förslag 1: 1000 kronor till hemsidan 3077 till väskan.

Förslag 2: 4077 kronor till väskan.

Mötet tar beslut att genomföra förslag 2.

16.2 PiLS spons-revidering i policyn/klädbidrag

Mötet bordlägger punkten.

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Johanna Nyrén

Justerare: Amanda Jönsson

16.3 Marknadsföring av styrelsen HT16

Vi vill marknadsföra styrelsen.

17. Hjälpa till HR-dagen

Mötet bordlägger punkten.

18. Externa organisationer

Vision jobbansökan.

19. Kalendern

MaxPULS aktiviteter.

20. Övriga frågor

20.1 PiLS avtalsbrott

Mötet diskuterar avtalsbrott gällande On the Rocks 2015.

20.2 Försäljningspris väskorna

Förslag 1: Medlemmar 200, Icke-medlemmar 280.

Förslag 2: Medlemmar 180, Icke-medlemmar 240

Mötet beslutar att genomföra förslag 1.

20.3 Nominering BVG:s SU-grupp

Mötet bordlägger punkten.

21. Åtgärdslista

Isa och Johanna N: Gör en enkät för att ta reda på intresset kring event.

Johanna L: Ser om vi kan låna StuFFs bil.

Alla: Se över arbetsbeskrivningar deadline 31 augusti. Beslut i PiLS spons-revidering angående i policyn angående klädbidrag.

Julia & Johanna L: PiLS avtalsbrott, jämför med budget.

22. Nästa möte

Styrelsemöte: 2016-05-17 kl. 17:15-19:00.

Diskussionsmöte: 2016-05-16 kl. 15:15-17:00.

23. Mötet avslutas

Vice ordförande Isa Welander avslutar mötet